
 

Verslag Ouderraad 22 april 2025 
 
Aanwezig: Juliette, Riene, Sacha, Jona, Gert, Arnaud, Wendy, Sara, Vicky, Carla, Ewout, 
Hanneke, Anaïs 
 
Verontschuldigd: Karlien, Priska, Joris, Guillaume 
______________________________________________________________________ 
 
0. Goedkeuring verslag 

- Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
1. Nieuws van de school 

- Actie Groene speelplaats van Het Nieuwsblad: de school is ingeschreven en de 
stemperiode loopt van 22/04 tot 4/05. Proportioneel volgens het aantal stemmen per 
aantal leerlingen worden scholen uitgenodigd voor de tweede ronde waarin 
leerlingen een maquette moeten gaan voorstellen. Het promotiefilmpje van Het 
Nieuwsblad staat sinds vandaag online. Dat filmpje werd op onze school 
opgenomen. De school verstuurt een bericht via Broekx waar het promotiefilmpje aan 
toegevoegd kan worden.  

- Juf Charlotte van het 4de leerjaar is nog steeds afwezig. Het is niet duidelijk of ze 
nog dit jaar kan terugkomen. Zij wordt vervangen door juf Rein in het begin van de 
week en meester David op het einde van de week. Juf Cecile van het 3de leerjaar is 
ook nog afwezig en zij wordt vervangen door juf Nancy in het begin van de week en 
juf Ilja op het einde van de week. Juf Barbara uit de kleuterschool is afwezig en dit 
wordt opgevangen door het kleuterteam. 

 
2. Nieuws van de voorzitters 

- / 
 
3. Terugblik activiteiten  

- Musical:  
Het was echt een supergoed stuk en het resultaat was ongelofelijk. De kinderen 
waren ook ontzettend enthousiast. Leerlingen vonden het ook fijn om kinderen uit 
andere jaren/klassen te leren kennen (= het verhaal van de musical). Dat is nu ook te 
zien in de interacties op de speelplaats. Voor de ouders was het ook heel mooi om te 
zien hoe de grotere kinderen de kleutertjes verzorgden, zoals bijvoorbeeld bij de 
scène van de Chipsfabriek. Dikke pluim voor de leerkrachten die tijdens het hele 
proces alles draaiende hebben gehouden en hebben gezorgd dat alle leerlingen nog 
bij waren qua schoolwerk! De toekomstscène was ook echt prachtig. De live-muziek 
was superleuk. Het was heel fijn de leerlingen hun creatieve kwaliteiten te zien 
ontplooien.  
 
De meeste feedback is positief, behalve dan het feit dat de voorstelling langer duurde 
dan voorzien. Voor de helpende handen die gepland stonden tijdens de pauze van 
de eerste show was dit niet fijn, want die waren voor niets gekomen. Ook sommige 
ouders hebben lang moeten wachten op de kleuters. Alles is vlot opgelost geweest, 



 

maar dit had kunnen voorkomen worden. Ook de reactie van de vzw was fijn, want er 
zijn meteen belangrijke aanpassingen gemaakt om het geheel korter te maken.  
 
Sommige ouders vinden het toch nog jammer dat niet alle leerlingen bij het stuk zelf 
betrokken is geweest. Leerlingen die decor deden hebben pas heel laat in het proces 
geknutseld. 
 
De lagere school en 3de kleuterklas gaan eind juni de opname bekijken op groot 
scherm in de Warandepoort.  
 
Ervaring van de leerkrachten: het was wel vermoeiend voor leerkrachten die de hele 
tijd op kinderen moesten letten. Wie in de coulissen werkte, zag de tijd wel snel 
voorbijgaan.  
 
De zaal tijdens show 1 werd opgevuld met leerlingen uit andere Tervuurse scholen. 
Het was fijn dat de kleutertjes na de pauze ook mee konden gaan kijken in de zaal.  
 
Financiën: er zijn nog geen details te delen. Er is al een deel van de facturen 
binnengekomen (huur zaal, headsets…), maar er is nog geen zicht op de omzet. De 
hamburgers waren allemaal op en daarop maakten we € 1 of € 3 winst. De chips was 
zaterdagavond ook op dus we hadden nog meer kunnen voorzien.  
 
Wie weet wordt dit concept in de toekomst nog eens herhaald… 

 
4. Vooruitblik activiteiten  

- Jogging: 09/05  
Er zijn al 60 voorinschrijvingen, wat meer is dan vorig jaar op dit moment. De meeste 
mensen schrijven in op de dag zelf. We vullen nu al de werklijst in en daarna wordt er 
een bericht verstuurd via Broekx. Het concept blijft hetzelfde, maar behalve de 
hotdogs gaan we ook de 50 hamburgers verkopen die over waren van de musical. 
Laurent bestelt morgen de drank. De hoge tafels zouden in orde moeten zijn.  
 

- Kennismakingsontbijt 1e kleuterklas: 21/05 
Riene, Juliette, Sacha, Nele 
Riene kan dinsdagavond helpen. Sacha zit zelf in het ontbijt, maar helpt op 
voorhand. Gert, Anaïs en Juliette kunnen helpen op woensdag.  
Zie vorig jaar: we moeten eraan denken om te verduidelijken in het bericht dat 
iedereen opnieuw wordt uitgenodigd, niet alleen de nieuwe instappers.  
De vraag wordt gesteld of deze formule nog steeds goed werkt. Leren ouders elkaar 
echt kennen tijdens zo’n ontbijt? Hoe staan de leerkrachten ertegenover? Misschien 
moeten we tijdens/na deze editie eens ouders en leerkrachten eens bevragen. Het is 
een jarenlange traditie en veel ouders vinden het wel heel fijn.  
 

5. Stand van zaken doorlopende werkgroepen 
- Milieu: / 

 
- Mobiliteit: / 

 



 

- Kriebelteam: / 
 

 
7. Vragen/opmerkingen van ouders 

- / 

 

Volgende ouderraad 

- Dinsdag 10 juni 2025  


